
Protokół nr XXXll

Rady Gminy Bralin

z dnia 3l grudnia 2012 roku.

Porzadek obrad:

otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad'

Uchwalenie porząd ku obrad.

Przyjęcie protokołu z ostatnie'i sesji.

Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na

pop rzed n iej sesji.

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy'

Podjęcie uchwały w sprawie skargi na czynności Wójta GminY Bralin'

Podjęcie uchwały w sprawie przy'jęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013'

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania

Narkomanii na rok 2013

9.Podjęcieuchwaływsprawieterminu,częstotliwościitrybuuiszczaniaopłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi'

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty i stawki opłaty za po'iemnik

o określon ej pojemności.
11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości

i zagospodarowania tych odpadóW.

12' Podjęcie uchwały w sprawie Wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości'

13.PodjęcieuchwaływsprawieprzyjęciaRegulaminuutrzymaniaczystościiporządkuna
teren ie GminY Bralin.

14. Wolne głosy i wnioski.
15. Zamknięcie posiedzen ia.

Pkt 1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad'

otwarcia posiedzenia o godzinie 10'00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdził, że obecnych jest 14 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami

prawa obradować i podejmować prawo mocne. uchwały'

Nieobecna: Aldona Głąb.

PonadtowsesjiudziałwzięliwójtRomanWojtysiak,zastępcawójtaRobeńKieruzal,skarbnik
Grażyna Mosch, sekretarz Zbigniew Łatka, inspektor ds' ochrony środowiska Małgorzata

Krzak' radni powiatowi Ryszard Dachowski' Karol Hibner, Piotr Hołoś iZenon Kasprzak oraz

przewodniczącyoddziałurejonowegoPZERilwBralinieisołtysizterenuGminyBralinatakże
Rysza rd światły.

Pkt 2) Ustalenie porządku obrad'

I.
2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.



Przewodniczący rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad XXXll sesji.
> Wójt zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku sesji
dotyczącego podjęcia uchwały W sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości' na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz
ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.

Porządek obrad XXX|l sesji po zmianach:

1. otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porząd ku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4' Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na

pop rzed n iej sesji.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian W budżecie gminy.
6. Podjęcie uchwały W sprawie skargi na czynności Wójta Gminy Bralin.
7. Podjęcie uchwały W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013.
8. Podjęcie uchWały W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziała n ia

Narkomanii na rok 2013.
9. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości itrybu uiszczania opłaty

za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
10. Podjęcie uchwały W sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty i stawki opłaty za pojemnik
o określonej pojemności.

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu izakresu świadczenia usług
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
i zagospodarowa n ia tych odpadóW.

12. Podjęcie uchwały W sprawie Wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez Właściciela nieruchomości.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czYstości i porządku na
te ren ie Gminy Bralin.

14. Podjęcie uchWały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od Właścicieli
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady
komunalne oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.

15. Wolne głosy i wnioski.
16. Zamknięcie posiedzen ia '

Za przyjęciem zmian porządku obrad głosowało L4 radnych'

Rada porządek obrad XXX|l sesji po Zmianach przyjęła 'jednogłośnie.

Pkt 3) Przyjęcie pfotokołu z ostatniej sesji'

Protokół z poprzedniej sesji kontrolowali radni Robert Gogol i Urszula Górecka.

Kontrolujący nie wnieśli uwag do treści protokołu.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół.



Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych'

Rada protokół Nr XXX| przyjęła jednogłośnie.

Pkt 4) Sprawozdanie wójta
poprzedniej sesji.

z działalności międzysesyjnej irealizacji uchwał podjętych na

Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXX| sesji;

]'. Uchwała Nr 144 sprawie zmian w budżecie gminy'

?ravłnxE*!Narśzł:r*l,{/i*l&epi:lsi<iegł:LirzętśuX.reljelvóde}łfegową*xnł:tłiu.

2. Uchwała Nr 145 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVlll/]"o8/2oo8 Rady Gminy Bralin z dnia 28

marca2OO8rokuwsprawiezasadkorzystaniazestołówekszkolnychzorganizowanychw
placówkachoświatowychprowadzonychprzezGminęBralinzmienionejUchwałąNr
xxv /I31 l2oo8 Rady Gminy Bralin z dnia 8 września 2008r.' Uchwałą Nr XLV|/257/2010 Rady

Gminy Bralin z dnia Ż-7 września 2010r', Uchwałą Nr X/49/ŻoLL Rady Gminy Bralin z dnia

Ż7 czerwca ZoILr '

Ł}el:łwtłłę przesłarłł: d* Wytł*aźu K$$tr$'i, p''&|'|','Ćqs i N*dzotłs Wielkapcłlskiega l}łzędw

Włs jewór!zkiegłl w Płzneniu.

3. Uchwała Nr 146 w sprawie przyjęcia na 2013 rok planu dofinansowania form doskonalenia

zawodowegonauczycieli,określeniamaksymalne'|kwotydofinansowaniaopłatza
doskonalenie oraz specjalności iform kształcenia zawodowego, na które dofinansowanie jest

przyznawa ne.

t}chwałęprzesł*naduWydzitsłuXłłxtrcli,prg.w'}*g':}iNgdzrsłuWielkapalskieE*Urzętlu
W*iewótlzkieg* w pzŻns niu.

4. Uchwała Nr 147 W sprawie obciążenia nieruchomości stanowiącej własność GminY Bralin

h ipote ką

Ł}ełłwałęgłrzesłan*łf*WydalclłrlK.}ł?frsli,prł}wł,eg}lAllrczprutł$e'li{opoJs*ies*Urzędu
lń/ojeułódzkiegc w Paznaniu '

5' Uchwała Nr 148 w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami

pozarządowymiipodmiotamiwymienionymiWart.3ust'3ustawyodziałalnościpożytku
publicznego i o Wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach

dotyczących. działalności statutowej tych organizacji'

iJc*w*ię przesłłlna do ŁVyel:iłrlu Kantrtłli, i'i'}'v'?*s{' i ,\lgłjroru 1ńlielkapołskiega Urzęda

Vl ojewóttzki equ w Po! na ń ; u

Sprawozdanie z działa lności:



1. Wymeldowanie z pobytu stałego _3,

2. Zameldowanie na pobW stały _2,

3. Przemeldowanie w obrębie gminy -2,

4. Zameldowanie na pobyt czasowy -3,
5. Wystąpienie o nadanie numeru PESEL -4

6. Wprowadzenie zmian numerów dowodów osoblstych - 28,
7. Wprowadzenie zmian o uniewaźnienie dowodów osobistych - 24,

8. Wpis do ewidencji działalności gospodarczej _ 12.

SPOTKANIA I KONSULTACJE

1Ż.LŻ.2oL2 _ L3.rŻ.2oL2 _ udział w Zjeździe Wójtów i BurmistrzóW.
L3.L2.21L2 - podpisanie umowy W WFoś i GW w Poznaniu na udzielenie pożyczki na

finansowanie budowy kolekto ra tłocznego.
L4'L2.2IL2 - godz.9.00 spotkanie z dzierżawcą budynki gminnego położonego w
Chojęcinie, godz. 10.00 - udział w spotkaniu opłatkowe u starosty oraz udział w negocjacjach
poświęconych opłatom ponoszonym za oświetlenie uIiczne.

L5.12.2oI2 - godz' 18.00 _ udział w zakończeniu WarsztatóW teatralnych w świet|icy

,,Fęcza" '

L6.I2.2oI2 - godz. 13.30- udział w spotkaniu opłatkowym w parafil Turkowy.
L7 'L2.20L2 - godz. 12'00 - odebranie betlejemskiego światełka pokoju w szkole specjalnej
w Słupl pod Kępnem.
L9.r2.2oIŻ - godz. 16.30 - udział w spotkaniu opłatkowym z pracownikami gimnazjum.

' 2I.r2.2oL2 _ godz. 11.00 _ udział w spotkaniu opłatkowym w zespoIe szkół w Nowej Wsi
Książęcej.
24.L2.20L2 - godz' 09.00 - spotkanie z projektantem drogi w Cho.jęcinie.

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono.

Pkt 5) Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmian w budżecie gminy.

W budżecie proponuie sie wprowadzenie nastepuiacvch zmian:
1. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego z dnia I1 grudnia 2012 r. zwiększa się

plan dotacji celowej o kwotę 100,00 zł z przeznaczenie m na realizację rządowego programu

wspierania osób pobierających świadczenie pie|ęgnacyjne .

2.Na podstawie pisma Ministra Finansów z dnia 20 grudnia 2012 r. zwiększa się środki na

uzupełnienie dochodów gminy zwiększenie o kwotę 16.016,00 zł i dokonuje się korekty
planu dochodów iwydatków budżetu gminy poprzez zwiększenie oraz zmniejszenie planu

dochodów i wydatków w tym:
Dochodv:
'zwiększenie o kwotę 12.000,00 zł - odszkodowanie od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych

iAutostrad,
- zwiększenie o kwotę 600,00 zł - zwrot kosztów procesowych,

- zwlększenie o kwotę 200,00 zł - odsetki
- zwiększenie o kwotę 6.000,00 zł - podatek od środków transportowych,
- zwiększenie o kwotę 1.500,00 zł - dopłata za pobyt osoby w Domu Pomocy społecznej

wniesiona przez członka rodziny pensjonariusza,
_ zwiększenie o kwotę 5.000,00 zł - zwrot zabezpieczenia umowy,



- zmniejszenie o kwotę 15.000,00 Zł - darowizna mieszkańcóW Wsi NoWa Wieś KsiąŹęca z
przeznaczeniem na budoWę kanalizacji sanitarnej,

- zmniejszenie o kwotę 10.000,00 zł - rezYgnacja z dzierżawy,
_ zmniejszenie o kwotę 76.41'6,00 - opłaty za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym.
Wvdatki:
- zwiększenie o kwotę 4.900,00 z| - zakup energii elektrycznej,
- zmniejszenie o kwotę 0,20 zł,

- zwiększenie o kwotę 0,20 zł - składki na ubezpieczenie społeczne od wynagrodzenia w
ramach zad ania zleconego,

- zwiększenie o kwotę 3Ż8,18 zł - aktualizacja Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych,
- zmniejszenie o kwotę 328,L8 zł'
- zmniejszenie o kwotę ]-0,00 zł i zwiększenie o kwotę 10,00 zł
- zmniejszenie o kwotę 100,00 zł,

- zmniejszenie o kwotę 600,00 zł,

- zmniejszenie o kwotę 200,00 zł
- zmniejszenie o kwotę 2oo,oo zł,
- zwiększen!e o kwotę 1000,00 zł - zmiana dotyczy dowozu dziecka n iepełnosp rawn ego

do przedszkola.

3. Na Podstawie pisma Dyrektora Przedszkola "Kwiaty Polskie" w Bralinie dokonuje sie

korekty planu wydatków poprzez przeniesienie pomiędzy paragrafami zmiany dotyczą

zakupu energii elektrycznej, szkolenia pracowników księgowości oraz zapłaty abonamentu w
związku z zakupem nowego oprogramowania.

4. Na podstawie pisma Dyrektora Zespołu szkół w Nowej Wsi Książęcej dokonuje się korekty
planu wydatków poprzez przeniesienia pomiędzy rozdziałami i paragrafami zmiany dotyczą

zapłaty abonamentu W związku z zakupem nowego oprogramowania oraz szkolenia
pracowników.

5. Na podstawie pisma Dyrektora szkoły Podstawowej w Bralinie dokonuje sie korekty planu

wydatków poprzez przeniesienie pomiędzy paragrafami zmiany dotyczą zakupu energii

elektrycznej oraz zapłaty abonamentu w związku z zakupem nowego oprogramowania.

6. Na podstawie pisma Dyrektora Gimnazjum w Bralinie dokonuje się korekty planu

wydatków poprzez przeniesienie pomiędzy rozdziałami i zmiana dotyczy aktualizacji ZFSS,

zakupu energii zakupu programu komputerowego Microsoft Office oraz programu

antywirusowego, zapłaty abonamentu w związku z zakupem nowego opro8ramowania.

7. Na podstawie pisma Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Bralinie

dokonuje się korekty planu finansowego wydatków poprzez przeniesienie pomiędzy

paragrafami zmiana dotyczy aktualizacji ZFśS.

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian W budżecie gminy

na Żo72 rok.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.



Uchwała Nr xxxlli149 /2o12 została przYjęta jednogłośnie.

Pkt 5) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na czynności Wójta Gminy Bralin'

W dniu 30 października 201'2 roku do Przewod n iczącego Rady Gminy Bralin wpłynęła
skarga na czynności Wójta Gminy Bralin w sprawie z wniosku Ryszarda Światłego o ustalenie
warunków zabudowy dla działek położonych w Mnichowicach iGoli. Skarga została
skierowana na najbliższą sesję Rady Gminy Bralin w dniu 26 października 2012 roku.

Radni zapoznali się ze stanowiskiem skarżącego Pana Ryszarda światłego, urbanistki
przygotowującej projekty decyzji w spornej sprawie oraz z wyjaśnieniami wójta. Uznano, że
problem Wymaga wnikliwsze'j analizy wobec czego skarga została przekazana komisji
rewizyjnej, kontrolującej działalność wójta w celu wydania opinii w sprawie postępowania o
wydanie decyzji o warunkach zabudowy dla elektrowni wiatrowych na terenie Gminy Bralin.
> Przewodniczący rady poprosił przewodniczącą komisji rewizyjnej Urszulę Górecką o
przedstawien ie sta nowiska komisji.

> Urszula Górecka powiedziała, że W celu ustosunkowania się do skargi wniesionej przez
Pana Ryszarda światłego komisja rewizyjna zapoznała się z aktami postępowania W sprawie
wydania decyzji o warunkach zabudowy dla inwestycji polegającej na budowie dwóch
elektrowni wiatrowych.
Komisja sprawdziła sposób prowadzenia postępowania, zachowanie terminów
rozpatrywania wniosków, zasadność żądania przez organ od wnioskodawcy uzupełnienia
braków we wniosków tj. kopii mapy w skali 1:500 lub 1:1000 oraz aktuaInej decyzji
środowiskowej o uwarunkowaniach realizacji inWestycji, należyte informowanie
wnioskodawcy o stanie faktycznym sprawy iwyjaśnienie przyczyn konieczności uzupełnienia
braków.

Wysłuchano wyjaśnień Zastępcy wójta Roberta Kieruzala, kierownika referatu Rozwoju
Gospodarczego i lnwestycji Artura Wójcika oraz pracownika merytorycznie
od powiedzialn ego za prowadzenie sprawy Magdaleny Gniteckiej.

Po dokonaniu wyżej wymienionych czynności członkowie komisji stwierdzili, że nie dopatrzyli
się nieprawidłowości w prowadzonym postępowaniu ad m in istracyjnym a wnioski zawarte w
skardze o wyznaczenie Wójtowi Gminy Bralin dodatkowego terminu Załatwienia sprawy,
zarządzenie wyjaśnienia przYczyn i ustalenie osób winnych nie załatwionych spraw w
terminie uznają za bezzasa d ne.

> Przewodniczący rady podziękował przewodniczącej komisji za wydanie opinii idodał, że w
dniu ]"4 grudnia na jego ręce wpłynęło postanowienie Samorządowego Kolegium
odwoławczego w Kaliszu na zażalenie na bezczynność Wójta Gminy Bralin w załatwieniu
sprawy dotyczącej ustalenia warunków zabudoWy dIa inwestycji polegającej na budowie
dwóch elektrowni wiatrowych uznające zażalenie jako nieuzasadnione i odmówiono
skarżącemu wyznaczenia dodatkowego termlnu załatwienia sprawy.

W związku z powyższymi stanowiskami przewodniczący rady odczytał treść uchwały w
sprawie skargi na'czynności Wójta Gminy Bralin.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr xxxll/150/20L2 zostata prZyjęta jednogłośnie.



Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013.

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013 rok został

opracowany zgodnie z obligatory.jnym i zadaniami oraz potrzebami występującymi na terenie

Gminy Bratin, jego celem jest rozwiązywanie probIemów uzależnień, zapobieganie i

minimalizowanie rodzących się zagrożeń '
Program zawiera zadania, które w ramach profilaktyki są realizowane.
> Jacek Kuropka zapytał czy w ramach proponowanego programu możliwe jest

zorganizowanie zajęć nauki pływania dla dzieci?
> Wójt odpowiedział, że realizacja wszelkich inicjatyw izadań świetlicy jest zawarta W

programie nawet jeśli nie są one konkretnie nazwane. Ważna jest inicjatywa.

> zastępca wójta dodał' Źe w punkcie 2d) programu zostało uwzględnione wspieranie

wszelkich inicjatyw świetlicy ,,rĘCZA" pozwalających stWarzać prawidłowe warunki do

spędzania czasu wolnego wśród dzieci i młodzieży z terenu Gminy Bralin (m'in. róźnego

rodzaju warsztaty tematyczne).

> Jacek Kuropka zapytał czy wobec tego jego głos trafi do osób, które w komisji podejmują

decyzje o realizowaniu konkretnych działań'
> zastępca wójta, który jest jednocześnie przewodniczacvm komisii Rozwiazvwania

lin nadmienił, że do komisjiAlkoholowvch działaiacei orzv Urzedzie Gminv fuąlln nadmienit,

wpływały różne głosy dotyczące funkcjonowania świetlicy ,,Ięcza", które znalazły

odzwiercied lenie ptanowaniu pracy placóWki, zostaną one Wzięte pod uwagę w roku 2013,

przewiduje się organizowanie różnych form aktywności dla większe'i liczby dzieci również dla

dzieci z innych m iejscowościach. Między innymi mogą to być również zajęcia związane z

nauką pływania czy korzystaniem z basenu.
> Wójt dodał, że w ramach prowadzonego TVP wigiIijnego bloku reklamowego realizowana

jest akcja pn. ,,Reklama Dzieciom", gdzie pieniądze w całości przeznaczane są na pomoc

najmłodszym' Do dnia dzisiejszego istnieje możliwość zlożenia wniosku o dofinansowanie w

ramach Wspomnianego programu Zajęć dla dzieci.

Dalszych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego

Programu Prof'laktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013'

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr xXXll/151/2o12 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie przYjęcia Gminnego Pro8ramu Przeciwdziałania

Narkomanii na rok 2013.

Głównym celem programu jest ograniczenie używania narkotyków oraz związanych z tym

problemów, a także podniesienie świadomości mieszkańców Gminy Bralin na temat

załrcżeń wyn ikających z używania substanc.ji psychoaktywnych '

Pytań nie zgłoszono.



Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego
Programu Przeciwdziałan ia Narkomanii na rok 2013.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr xxxll/ I5Żl2oI2 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 9) Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości itrybu uiszczania opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

W wyniku zmian ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach samorządy mają
obowiązek objąć Wszystkich właścicieli nieruchomości zlokalizowanych na terenie gminy
systemem gospodarowania odpadami komunalnymi.

W celu wywiązania się z nowych obowiązków Rada Gminy Bralin przyjmuje stosowną
uchwałę z uwzględnieniem pan ujących warunków miejscowych.
Przewidziano, że opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi będą uiszczane raz na

dwa miesiące do 15 dnia pierwszego miesiąca okresu rozliczen iowego.
Gmina Bralin rozpocznie świadczenie usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od

właścicieli nieruchomości od dnia ]. lipca 2013 roku, tak więc L5 lipiec 2013 roku będzie dla
właścicieli nieruchomości pierwszym terminem uiszczania opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

' Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości
itrybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała N r xxxll/153/2012 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 10} Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty i stawki opłaty za
pojemnik o określonej pojemności.

Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach Rada Gminy Bralin ma

obowiązek dokonać wyboru jednej z metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
w przypadku odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości, na których zamieszkują
m ieszka ńcy.

Wzwiązku Ztym rada wybiera metodę ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
w oparciu o liczbę mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość.
Główną zaletą wybranej metody jest jej prostota oraz spełnienie zasady ,,za n ieczyszczający
płaci"' opłata będzie pobierana od wszystkich osób wytwarzających odpady komunalne oraz
zamieszkujących'Gminę Bralin.
Metoda ta wydaje się być najbardziej sprawiedliwa izrozumiała dla mieszkańców.
Rada po długich debatach i negocjacjach przyjęła następujące stawki opłaty za
gospodarowanie odpadami.

Dla osób, gromadzących odpady w sposób selektywny ustalono stawkę opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 8,00 zł od osoby zamieszkującej daną



nieruchomość. Przy czym osoby powyżej 67 roku życia oraz osoby uczące się lub studiujące

do 25 roku życia iprzebywające tymczasowo poza miejscem stałe8o zamieszkania wnoszą

50% stawki podstawowej czyli 4,oo zł miesięcznie od osoby. Przy założeniu, że stawka od

8ospodarstwa domowego niezależnie od ilości domowników nie może być wyższa niż 35 zł.

Mieszkańcy którzy nie zdecydują się na segregowanie odpadów będą od 1lipca płacić

I2,OO zł od osoby zamieszkującej daną nieruchomość i wobec tych mieszkańców nie będą

stosowane Źadne ulgi, o których mowa powyżej.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz

opłaty za pojemnik o określonej pojemności.

w sprawie wyboru metody ustalenia
ustalenia stawki takiej opłaty istawki

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych'

Uchwała Nr xxxll/154/2oL2 została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym'

Pkt 11} Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości

i zagospodarowania tych odpadów.

Uchwała, przewiduje, że odpady komunalne zmieszane iodpady opakowaniowe należy

odbierać systematycznie z posesji. Pozostałe odpady powstające nieregularnie będą odbierane

,,akcyjnie,, lub można będzie je przekazywać do wyznaczonych punktów selektywnego zbierania

odpadów. Gmina Bralin rozpocznie świadczenie usługi odbioru odpadów komunalnych od

właścicieli nieruchomości począWszy od lipca 2013 roku.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr Xxx|l/155/2012 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 12) Podjęcie uchwaĘ w sprawie wzoru deklaracji o Wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej p'zez właściciela

nieruchomości.

W celu wywiązania 5lę z nowych obowiązków izapewnienia prawidłowego obticzenia

Wysokości należnej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi Rada Gminy Bralin

przyjmuje uchwałę ustalającą wzór deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie

odpadami koJnunalnymi zebranymi na terenie nieruchomości zamieszkałych

i niezamieszkałych, położonych na terenie Gminy Bralin. Deklarac.ja stanowi podstawę do

wystawienia tytułu wykonawczego.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości



Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr xxxll/155/2012 Została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 13) Podjęcie uchwaĘ w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Bralin.

Regulamin okreśIa szczegółowe zasady utrzymania czystości i porządku na terenie
nieruchomości znajdujących się w gminie Bralin.
Podstawową kwestią jest określenie zakresu zbierania i odbierania odpadów komunalnych.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie GminY Bralin.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr xxxll/157/2012 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 14) Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady
komunalne oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.

objęcie obowiązkiem odbioru przez gminę odpadów komunalnych z nieruchomości
n ieza m ieszkałych pozwoli na ujednolicenie iuszczelnienie systemu gospodarowania
odpadami poprzez objęcie nim wszystkich właścicieli nieruchomości zarówno tych, na
których zamieszkują mieszkańcy, jak również itych na których nie zamieszkują a powstają
odpady komunalne. Za przejęcie powyższych obowiązków gmina będzie pobierała od
właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, która będzie
uwzględniała koszty odbierania, transportu, odzysku, W tym recyklingu, a także
unieszkod liwia n ia odpadów.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W sprawie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają
odpady komunalne oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnlk o określonej pojemności.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr xxxll/158/20L2 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 15) Wolne głosy i wnioski.

> Tadeusz lwan wyraził niezadowoIenie w związku z ustalaniem ostatecznego stanowiska
rady odnośnie opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na spotkaniu
poprzedzającym bezpośrednio dzisiejszą sesję mimo, iż temu problemowi poświęcono dwie

debaty, jeżeli temat nie Został do8łębnie Wyczerpany należało _ zdaniem radnego _ spotkać
się w bardziej sprzyjających warunkach.
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> Jan Leśniarek zaproponował, żeby w związku z tYm, że przyjęto dzisiaj uchwały dotyczące
gospodarowania odpadami przeprowadzić w całej gminie akcję informacyjną dla
mieszkańców dotyczącą nowych rozwiązań, zasad i obowiązków jakie na gminy i

mieszkańców nałoźyła nowa ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.
> Wójt powiedział, że temat dotyczący gospodarki odpadami jest na tyle znaczący, że
pomimo przyjęcia dzisiaj niezbędnych aktóW Wraca W wolnych głosach iWnioskach i Wciąż
b udzi emocje.

Dzisiejsze spotkanie radnych poprzedzające sesję było podyktowane koniecznością
skonsultowania dodatkowych uz8odnień, które wyniknęły już po ostatnim posiedzeniu
połączonych komisji'

Wójt podziękował wszystkim za owocną roczną współpracę i złożył obecnym najlepsze
życzenia noworoczne. Wspomniał o pIanowanych W nowym roku lnwestycjach.
> Przewodniczący rady powiedział, że chciałby się odnieść do podjętych dzisiaj uchwał w
sprawie gospodarki odpadami, dodał, że przyjmuje uwagę Tadeusza lwana być może dyskusji
było jeszcze za mało, chociaż spotkań i rozmów na forum rady w tym temacie de facto było
sporo. Złożył zebranym życzenia noworoczne.
> Ryszard Dachowski pogratulował radzie podjęcia tzw. uchwał śmieciowych. odniósł się do
gospodarowania odpadami W kontekście rodzin wielodzietnych oraz placówek oświatowych
Wicestarosta wspomniał o przeniesieniu szkoły specjalnej z Kępna do Słupi pod Kępnem a

także o wykorzystywaniu tzw. zielonej energii' o budowie przez powiat drogi Koza Wielka-
Darnowiec (p!Zyp. Gmino Bralin włqczyła się w inwestycję poprzez wsporcie Jinansowe przedsięWzięcio
polegojqce no dofinansowaniu budowy chodniko nd odcinku drogi leżącej na terenie naszej gminy)'

io inwestycji _ realizowanej przez powiat - budowy chodnika przy ulicy Namysłowskiej w
stronę,,Pólka", na chwilę obecną została wykonana dokumentacja.
Ryszard Dachowski W imieniu własnym i całego Zarządu złożył zebranym życzenia
noworoczne.

Pkt 15) Zamknięcie posiedzenia.

> Przewodniczący rady podziękował zebranym za udział w dzisiejszej sesji i o godzinie 1"3.00

zamknął posiedzen ie XXXl sesji.

Protokołowała: Anna Piasecka

KoNTRoLUJĄCY:

1. Ta deusz lwan:

2. Andrzej Kuch a rski:
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